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Onderwerp: Nieuwe Kazerneterreinen Defensie 

 

Barneveld, 27 december 2023 

 

Geachte college, 

Als SGP-fractie hebben we kennisgenomen van de Raadsmemo van 18 december 2023 over 

het onderwerp Nationaal Programma Ruimte voor Defensie (NPRD). Binnen dit programma is 

het ministerie van Defensie op zoek naar een locatie voor een nieuwe kazerne. Eerder is 

daarbij al overleg gevoerd (in de periode maart tot en met mei 2023) over de locatie 

Barneveld-West. Op 15 december 2023 is een volgende stap gezet waarbij meer opties 

onderzocht gaan worden. Eén optie gaat over het versterken en concentreren op meerdere 

bestaande locaties, een andere optie gaat over het versterken en concentreren op één nieuwe 

locatie. Onze gemeente is in beeld met het bestaande kazerneterrein in Stroe en wat betreft 

de nieuwe locatie met Barneveld-West. Uit de Raadsmemo blijkt dat door het College van 

Burgemeester en Wethouders, samen met Defensie, de conclusie getrokken is dat de locatie 

Barneveld West geen reële optie is voor een centrale kazerne. 

Als SGP begrijpen we de noodzaak van goede faciliteiten voor Defensie, zeker in het licht van 

de huidige geopolitieke situatie. Desondanks zijn we bezorgd over het NPRD dat feitelijk 

opnieuw start met het onderzoek naar een centrale kazerne, waarbij Barneveld West nog 

steeds in beeld lijkt te zijn. Hiertoe hebben we de volgende vragen aan uw college: 

1. Bent u bekend met de motivatie van Defensie om Barneveld West opnieuw te 

betrekken in het nieuwe onderzoek? Dit ondanks de score ‘zeer negatief’ op het gebied 

van Landschap en Ruimtegebruik Landbouw in het NPRD? 

2. Weet u wat de reden is dat het ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

de locatie Barneveld West als potentieel geschikte locatie naar voren geschoven heeft? 

3. Wat kan de reden zijn dat de locatie Barneveld West positief wordt beoordeeld op het 

gebied van bereikbaarheid? Bent u er mee bekend en is het realistisch dat deze 

beoordeling uitgaat van reistijden buiten de spits? 

4. U geeft aan dat u als College samen met Defensie de conclusie getrokken heeft dat 

Barneveld-West geen geschikte locatie is. Hoe kan het dat desondanks Barneveld-West 

toch nog in beeld is? 

5. Beseft u als college dat dit landelijk rapport opnieuw zorgt voor onrust onder boeren 

in onze gemeente en dat terwijl die boeren de afgelopen jaren al de nodige plannen 

hebben zien langskomen? Bent u bereid deze onrust over te brengen op de landelijke 

overheid? 
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Ook met betrekking tot de mogelijke upgrading van het bestaande kazerneterrein Stroe 

hebben we een aantal vragen aan uw college: 

6. Is hier mogelijk sprake van uitbreiding van het kazerneterrein, of kan deze upgrading 

binnen de bestaande grenzen van het kazerneterrein gerealiseerd worden? En bent u 

het met de SGP-fractie eens dat uitbreiding feitelijk niet wenselijk is? 

7. In uw Memo geeft u aan dat de mogelijke upgrading van het kazerneterrein in Stroe 

verkeersdruk legt op de mobiliteit, onder andere knooppunt A1-A30 en knooppunt 

Hoevelaken. Gemeente Barneveld heeft haar verantwoordelijkheid genomen met 

betrekking tot de woningbouwdeal om een groter aantal woningen te bouwen dan 

gepland. De voorwaarde hierbij was dat de landelijke overheid de infrastructuur rond 

de snelwegen op orde bracht. Hoe voorkomen we dat er mogelijk opnieuw een 

toezegging wordt gedaan en niet wordt nagekomen? Kunnen we dit als harde 

voorwaarde stellen om al dan niet met mogelijke plannen mee te werken? 

We zien uit naar de beantwoording. 

Hartelijke groet, namens de fractie van de SGP, 

W. Hazeleger 

J. Top 

 

 

 


